
番禺 PANYU  |  中山 ZHONGSHAN  |  江门 JIANGMEN |
顺德 SHUNDE |  佛山 FOSHAN | 广州 GUANGZHOU

a Taste of the
 GREATER BAY AREA

7D6N



花城广场: 广州的城市中心, 广场周围绿树成荫, 充满现
代都市气息, 是广州的重要地标之一。

海心沙岛: 位于珠江上的人工岛, 现代化的建筑和广阔
的开放空间, 是观光和休闲的好去处。

广州塔 (外观): 也被称为“小蛮腰”, 是广州的标志性建筑, 
可以欣赏到城市全景 (外观游览)。、

上下九步行街: 老广州的繁华街区, 岭南骑楼串联百年
老字号, 边走边吃, 尽是地道风味与市井烟火气。

老广州永庆坊: 融汇传统与现代的老街区, 小吃琳琅满目, 
独特的历史文化气息和手工艺品店铺。

陈家祠: 岭南古建代表作, 砖雕、木雕、灰塑技艺精湛, 
是传统工艺之美的集中展现地。

早餐  / 午餐  / 晚餐

顺德 – 广州 (46公里 - 1小时±)第
5
天

@ Crispy Roast Squab 烧乳鸽

全天自由行程, 逛尽北京路步行街, 尽情享受。早餐 

广州自由活动第
6
天

您的广州美食之旅至此圆满结束, 祝您平安健康, 
一切顺心如意!

早餐  / 机上用餐

广州      吉隆坡第
7
天

集合于吉隆坡国际机场, 办理手续飞往广州。
抵达后前往番禺入住酒店。

马来西亚     广州机场 – 番禺 (60公里 - 1小时±)第
1
天

沙湾古镇: 百年古镇, 青砖小巷、镬耳屋藏着老广州的生
活印记, 还有沙湾姜埋奶等地道小吃等你来尝。

瞻园: 岭南园林的典范, 亭台楼阁错落有致, 水榭回廊
映照湖光, 是一处静谧又富艺术气息的赏景之地。

孙中山故居: 走进开国先贤的童年记忆, 感受一代伟人的
成长环境与家风传承, 是了解中国近代史的重要一站。

早餐  / 午餐  / 晚餐

番禺 – 中山 (88公里 - 1小时30分±)第
2
天

全球华人历史博物馆: 一站式了解华人迁徙与奋斗史, 
透过丰富展品与互动体验, 探索全球华人百年风云。

三十三墟古城: 热播剧《狂飙》取景地, 古街旧巷、骑楼
店铺, 现实与影视交错, 漫步其中仿佛置身剧中世界。

陈皮村: 以新会陈皮文化为主题的创意园区, 融合美食、
艺术与养生, 香气扑鼻、文化满满, 适合拍照打卡也适合
细品一杯陈皮茶。

渔人码头: 欧式建筑与海风交织的滨海风情地标, 漫步
于色彩缤纷的街道, 感受南洋小镇的浪漫氛围。

早餐  / 午餐  / 晚餐

中山 – 江门 – 顺德 (87公里 - 2小时±)第
3
天

清晖园 (岭南园林): 一动一静, 尽览岭南园林精粹, 清晖
园小巧雅致, 亭台水榭古意盎然。

顺峰山公园:  顺峰山公园山水相依, 气势恢宏, 绿意盎然。

华盖步行街: 顺德最具人气的老街区, 美食云集, 别忘
了到民信老铺品尝一碗正宗的双皮奶。

黄飞鸿纪念馆、祖庙、叶问纪念馆: 功夫与舞狮表演生
动展现岭南武术文化, 令人印象深刻。

千古情大型表演: 视觉盛宴与文化之旅的结合, 精心打
造的大型演出, 让你身临其境感受顺德的历史与故事。

早餐  / 午餐  / 晚餐

顺德 – 佛山 – 顺德 (80公里 - 1小时30分±)第
4
天

机上用餐 / 晚餐

7天6晚 美食团行程表

@ Guangzhou City 广州市景

双皮奶

Double-Skin Milk Pudding

Flavors of Canton



Assemble at Kuala Lumpur International Airport 
and go through airport procedures. Upon arrival, 
transfer to Panyu for hotel check-in.

Meals on Board / Dinner 
MALAYSIA     GUANGZHOU - PANYU

DA
Y 

1

Shawan Ancient Town: Explore narrow alleys 
lined with Lingnan architecture and traditional 
snacks like ginger milk pudding.
Zhan Garden: A peaceful Lingnan garden with 
pavilions, water features, and a scenic lake.
Sun Yat-sen’s Former Residence: Explore the 
childhood home of the founding father of modern 
China.

Breakfast / Lunch / Dinner
PANYU - ZHONGSHAN (88KM - 1H30M±) 

DA
Y 

2

Global Chinese History Museum: Discover the 
migration and history of Chinese communities 
worldwide through engaging exhibits and 
interactive displays.

Jiangmen Thirty-three Market Street:  Filming 
site of hit drama The Knockout, walk through 
vintage arcades and alleyways, feel like you're in 
a scene.
Chenpi Village: A creative park themed around 
Chenpi culture, blending food, art, and wellness.
Fisherman’s Wharf: A seaside spot with 
European-style buildings. Walk around colorful 
streets and enjoy the relaxing vibe.

Breakfast / Lunch / Dinner

ZHONGSHAN - JIANGMEN - SHUNDE
(87KM - 2H±) 

DA
Y 

3

Qinghui Garden (Lingnan garden): A blend of 
tranquil garden beauty and grand scenic views.

Shunfeng Mountain Park: A grand, scenic park 
where mountains and water meet, peaceful scenery.

Huagai Pedestrian Street: A bustling old street 
filled with local snacks. Don’t miss Minxin's 
signature double-skin milk pudding.
Huang Feihong Memorial Hall, Zumiao Temple &
Ip Man Memorial Hall: Experience Lingnan martial 
arts culture through kung fu and lion dance displays.
"Eternal Love" Cultural Show: A grand performance 
showcasing the rich heritage of Shunde.

Breakfast / Lunch / Dinner
SHUNDE - FOSHAN - SHUNDE (80KM - 1H30M±)

DA
Y 

4

Huacheng Square: A major city landmark with 
lush greenery and modern urban vibes.
Haixinsha Island: A man-made island on the 
Pearl River, great for sightseeing and relaxing.
Canton Tower (Exterior View): Iconic “Slim Waist” 
tower with stunning city views.
Shangxiajiu Pedestrian Street: A lively old street 
with traditional arcade buildings, local snacks, and a 
classic Guangzhou atmosphere.
Yongqing Fang (Old Guangzhou):A revitalized 
heritage street blending old and new, with local 
snacks, crafts, and cultural flair.
Chen Clan Ancestral Hall: A masterpiece of 
Lingnan architecture, famous for its detailed brick, 
wood, and plaster carvings. A must-see for culture 
lovers.

Breakfast / Lunch / Dinner
SHUNDE - GUANGZHOU (46KM - 1H±)

DA
Y 

5

Your trip to Guangzhou will end here, wishing you 
peace, good health, and all the best!

Breakfast / Meals on Board
GUANGZHOU      KUALA LUMPUR

DA
Y 

7

All-day free time to explore
Beijing Road Pedestrian Street

Breakfast
FREE DAY IN GUANGZHOU

DA
Y 

6

@ Yongqing Fang Moon Bridge
永庆坊月亮桥

@ Beijing Road Pedestrian Street
北京路步行街

7D6N Gourmet Tour Itinerary

@ Cantonese Claypot Rice 煲仔饭

@ "Eternal Love" Cultural Show
千古情大型表演

荔枝柴火烧鸡

Lychee Wood-roasted Chicken

(60KM-1H±)



ShunDe 顺德

FoShan 佛山 PanYu 番禺

ZhongShan

Kuala Lumpur
吉隆坡

中山

GuangZhou 广州

JiangMen 江门

天数STAY

番禺

中山

顺德

广州

番禺智选假日酒店

凯里亚德酒店

顺德智选假日酒店

广州美居酒店 (北京路步行街店)

地点LOCATION HOTEL (or Similar)

1 Night

1 Night

2 Nights

2 Nights

PANYU

ZHONGSHAN

SHUNDE

GUANGZHOU

Holiday Inn Express

Kyriad Hotel

Holiday Inn Express Shunde Dalang

Mercure Hotel Guangzhou Beijing Road

4★

4★

4★

4★

4★

4★

4★

4★

1 晚

1 晚

2 晚

2 晚

酒店（或同等）

TOUR FARE PRICE QUOTED BASED ON PER PERSON团费

*Note: Hotels are subject to final confirmation. Should  there be changes, customers will be offered  similar accommodations as stated in this list.
*注：酒店以最终确认为准。如果有变化，客户将获得与此列表中所述类似的住宿。

*Flight schedule and estimate time of arrival and departure subject to airline confirmation without prior notice.
*此航班仅供参考，对应的航班时间均有调整的可能，包括起飞时间的变化等。

出发日期
DEPARTURE

成人
ADULT TWIN

小孩占床
CHILD TWIN

小孩加床
CHILD W/B

小孩无床
CHILD N/B

单人房差
SINGLE SUPP

升级
UPGRADE

旅游保险

TRAVEL
INSURANCE

ACCOMMODATION 住宿

GO HOLIDAY 360 SDN BHD  KPK/LN 9689
T2A-19-12, 3 TOWERS, NO 296 JALAN AMPANG
50450 KUALA LUMPUR.

DEPARTURE

DEPARTURE 出发

出发 DAY 1

DAY 7

CZ 350

CZ 8301

13:25 17:45
KUL 吉隆坡 CAN 广州

12:35 16:50
CAN 广州 KUL 吉隆坡

4 Hrs 20 Mins

4 Hrs 15 Mins

TENTATIVE FLIGHT SCHEDULE 预计航班时间

CONTACT US NOW!
010-256 9979

03-9772 5410
info@goholiday360.com

www.goholiday360.com

黄飞鸿纪念馆舞狮表演
Lion Dance Performance

秒懂行程地图Travel Map

Flight Road飞行航线 车程航线@ Shawan Ancient Town 沙湾古镇

Flights, transportation, hotels, meals and itineraries and sequences stated in the brochure are 
subject to change without prior notice and subject to �nal con�rmation. We reserves the 
right to alter itineraries at any time (without compensation) due to unforeseen circumstanc-
es, especially during peak periods or force majeure. 
Purchase of travel insurance is compulsory. The Company or our consortium agents shall not 
be liable for any losses or personal expenses incurred by tour members during the tour. Or in 
the event of unforeseen circumstances such as adverse weather conditions/natural disaster 
or other causes which may lead to tra�c delays/extend stays, cancellation, rescheduling or 
others losses. 
Unless otherwise speci�ed by request, tours are conducted in Chinese.  
Tour buses are arranged based on group size which make sure every passenger is entitled to 
one seat each. 
Expenses of personal nature like tipping, laundry, telephone calls/internet data, beverages, 
photography fee at sightseeing, optional tour, medical expenses, any insurance or etc are on 
own expenses.
No refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour. 
Notwithstanding the place or country in which a course of action arises, it is expressly agreed 
hereto that all causes of actions shall at all times be commence within the jurisdiction and 
territory of the country. 
Airport taxes, fuel surcharges and visa fees do not form part of the tour fare and it should be 
borne by the passenger. The Company is only acting as an agency to collect the above 
charges therefore it is subject to the Terms and Conditions of the respective authorities & 
airlines in case if there is any hike if any of these fee without notice by the authorities.
In case on any currency �uctuations or amendment in local Government & Hotel taxes, or any 
fuel hike, we reserve the right to adjust the tour price accordingly without any notice. 

TERMS & CONDITIONS 备注

Flight timing and schedules are not guaranteed and do not form part of the contract. They 
are subject to change at the insistence of the Aviation of Government Authorities for the 
Tour Member’s safety, security and other reasons. Neither The Company nor the Carrier 
concerned will accept liability for reasons of �ight cancellations, delays or diversions that is 
not within its control.
The Company reserves the right to cancel or withdraw at any time bookings made by or on 
behalf of Tour Members prior to departure. However, the company will reserve the absolute 
right to vary the group size due to unforeseen circumstances. The decision of The Company 
shall be �nal and inclusive and no liabilities whatsoever shall be incurred by the Company 
for such cancellation. 
It is the Tour Member’s responsibility to ensure that they have a valid passport with at least 
6 months validity from the date of departure.
Itinerary Sequence is subject to Final hotel con�rmation and shall be updated 30 days 
before departure.
Deposit / Tour Payments
A non-refundable of RM 3000 per person must be paid upon reservation.  Full payment shall 
be made 60 days before departure. If full payment is not received 60 days or more prior to 
departure date, the Company reserves the right to forfeit the deposit and cancel the 
reservation. 
Amendment fee is applicable to all booking which are con�rmed and deposit paid. All 
amendments will need to be made 60 days before departure date amendment fee of (min 
RM300) will be charged and may vary depending on the changes. Any subsequent cost 
increases and surcharges will be borne by the tour member.
Cancellation of booking must be made in writing. Deposit of RM3000 per person will be 
forfeited if the company received notice more than 60 working days. If the company 
received notice to cancel less than 60 working days before the date of departure, a 100% 
cancellation of tour fare will be charged. 
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